
  
 

 

Místní akční plán II rozvoje vzdělávání pro území ORP Moravská Třebová 

Reg. číslo projektu CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008654 

Zápis ze setkání členů pracovních skupin k tvorbě regionální učebnice – 

mateřské školy 

Datum konání: 29. 6. 2020 od 14:00 hodin 

Místo konání: Základní škola Moravská Třebová, Kostelní náměstí 21 
 
Přítomni: viz prezenční listina  
 

Program: 
1) Aktuality v projektu MAP II 

2) Sdílení témat pro tvorbu RU – zapracování připomínek a konzultace, příprava dalších témat 

3) Diskuse 

Ad 1) 

Lenka Bojanovská společně s Hanou Pospíšilovou zahájily v úvodu pracovní skupinu a přivítaly její 

členy. Informovaly členy o jednání Řídícího výboru, který schválil Roční akční plán na rok 2020/2021 a 

o připravovaných aktivitách, které budou realizovány v příštím školním roce.  

Ad 2) 

Dalším bodem byla debata nad připomínkami zpracovaných pracovních listů, kterou zahájila H. 

Pospíšilová. Na minulých jednáních bylo ustanoveno 5 ověřovatelů pracovních listů. Tito ověřovatelé 

zpřipomínkovali pracovní listy a připomínky elektronicky předali tvůrcům PL. Ti se snažili připomínky 

zapracovat. Na schůzce se debatovalo o jednotlivých připomínkách a tvůrci dále jednotlivě prezentovali 

úskalí i pozitivní přístup v tvoření pracovních listů.  

Jako největší problém se ukázalo správné vyplnění formuláře. Členové se po diskuzi dohodli, že je 

opravdu nutné psát do formuláře přesné kroky postupu práce s dětmi dle pracovních listů. Důvodem 

je porozumění druhé strany, jak s pracovním listem správně pracovat.  

Ad 3) 

V diskuzi pak H. Pospíšilová uvedla, že se přes prázdniny bude pracovat na grafické úpravě pracovních 

listů. Po grafickém zpracování budou všechny pracovní listy v září předány ověřovatelům – zájemcům 

z MŠ, kteří vyzkouší PL v praxi a následně dodá další připomínky k finálnímu zpracování. Tvůrci s tímto 

postupem souhlasí. Dále byli členové vyzváni, aby pracovali i během prázdnin na dalších PL. 

Diskuze dále pokračovala v odměňování členů PS – tvůrců PL. Debata směřovala k rozdílné 

propracovanosti pracovních listů a času, který tvůrce nad zpracováním musel strávit. L. Bojanovská 

přítomným vysvětlila principy proplácení odměn za zpracování listů s regionální tematikou. Po 

vyjasnění podmínek proplácení tvůrců PL nikdo další do diskuze nepřispěl. 

 



  
 

 

Úkoly: 

- Opětovně se zaměřit na vysvětlení způsobu práce na PL - AT 

- Nahrát na společný Google disk vysvětlení pojmů evokace, uvědomění a reflexe - AT 

- Opětovně členům zdůraznit, že musí téma vždy podporovat vztah k regionu a je vhodné, aby 

se pracovalo v PL s konkrétním místem (využilo se jeho potenciálu) - AT 

 

Schůzka byla ukončena v 14:55 hod.  

Zapsala: Veronika Tinklová                                                                        

Schválila: Lenka Bojanovská 


